

الشركة العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش.م.ع.ع
وشركاتها التابعة
جلسة نقاشية للسنة المالية المنتهية في 2025/8/31



Recorded meeting link : [MSX - OETI Shareholders and Investor Presentation-20251105_093751UTC-Meeting Recording.mp4](https://www.msx-oeti.com/Shareholders-and-Investor-Presentation-20251105_093751UTC-Meeting-Recording.mp4)

اولا : تقرير مجلس الإدارة

توجهات وخطوط العمل للمرحلة الحالية:

تطمح الشركة العمانية للاستثمار التعليمية والتدريبية ش.م.ع.ع وشركاتها التابعة من خلال رؤيتها إلى أن تكون من بين أفضل الشركات الاستثمارية في سلطنة عمان. عززت فرصها الاستثمارية من خلال ما يلي:

أ. منذ تعيين الاستشاري لمشروع مركز الابتكار داخل حرم جامعة صحار وترسية مناقصة البناء العام الماضي، بدأت عملية البناء على المشروع. المشروع قيد الإنشاء ومن المقرر افتتاحه بعد عام من الآن ، مما يجعله الأول من نوعه بين مؤسسات التعليم العالي الخاصة في سلطنة عمان.

ب. حققت الجامعة نموا ثابتا في عدد الطلاب المسجلين للعام الدراسي 2024-2025، حيث تجاوز إجمالي عدد الطلاب المسجلين 13,000، ارتفاعا من 11,300 طالب في العام الدراسي 2023/2024. هذا العام ، بدأت الجامعة أيضا في تقديم برامج الدكتوراه في القانون وإدارة الأعمال

ت. ومن أبرز إنجازات هذا العام انضمام جامعة صحار إلى عضوية المنظمة الأوروبية للأبحاث النووية (CERN) كعضو مشارك، مما يجعل جامعة صحار أول مؤسسة تعليم عالي خاصة في سلطنة عمان تنضم إلى هذه المنظمة البحثية المرموقة، والتي تعتبر من أكبر وأهم مراكز البحث العلمي في العالم.

ث. تولي الجامعة أهمية كبيرة للحصول على الاعتمادات المهنية والمتخصصة في كلياتها الست. لذلك ، يسعدنا أن كلية الهندسة قد أعادت اعتماد برامجها من قبل المهندسين الأستراليين ، وإعادة اعتماد برامجها لكلية الحوسبة وتكنولوجيا المعلومات من قبل جمعية الكمبيوتر الأسترالية. بالإضافة إلى ذلك، حصلت إدارة المشتريات والعقود على اعتماد ISO 9001-2015، وحصلت إدارة خدمات تقنية المعلومات على شهادة ISO ISO/IEC 27001:2022 دوليا في نظام إدارة أمن المعلومات.

النظرة المستقبلية

أ. إنشاء مركز الابتكار في جامعة صحار: ووافق مجلس الإدارة على إنشاء مركز ابتكار بالجامعة بميزانية قدرها 4 ملايين ريال، ليكون مركزا حديثا ومتطورا للابتكار. وستكون الأولى من نوعها بين مؤسسات التعليم العالي الخاصة في السلطنة، حيث تساهم في منظومة البحث العلمي والابتكار، وتعزز ثقافة الابتكار لتحقيق اقتصاد قائم على المعرفة يخدم المجتمع والوطن. المركز قيد الإنشاء، وتم وضع حجر الأساس تحت رعاية معالي الدكتورة رحمة بنت إبراهيم المحروقي، وزيرة التعليم العالي والبحث والابتكار. من المتوقع افتتاح المركز بعد عام من الآن. بالإضافة إلى ذلك، قدمت وزارة التعليم العالي والبحث والابتكار دعما ماليا بسخاء بقيمة 300,000 ريال عماني لتمكين ودعم المركز.

ب. توقيع عدد من مذكرات التفاهم واتفاقيات التعاون داخل السلطنة وخارجها جامعة صحار توقع عددا من مذكرات التفاهم والتعاون اتفاقيات مع العديد من الجامعات والمؤسسات داخل السلطنة وخارجها لتعزيز التعاون في مجالات التعليم والتعلم والبحث العلمي والابتكار ونشر البحث والتبادل الطلابي. سيعزز ذلك مكانة الجامعة المحلية والدولية ورفع ترتيبها لتتماشى مع رؤية عمان 2040.

ت. استضافة عدد من المؤتمرات المحلية والدولية في جامعة صحار: استضافت جامعة صحار عددا من المؤتمرات المحلية والدولية ونظمت عددا كبيرا من التجمعات والمنتديات داخل الحرم الجامعي ، مما ساهم في تعزيز مكانة الجامعة محليا وإقليميا ودوليا. كما ساعدت هذه المؤتمرات والمنتديات في تعزيز التعاون في مجالات التعليم والتعلم، والبحث العلمي، والابتكار والنشر، والتبادل الطلابي، وخدمة المجتمع.

ث. مكتب نقل التكنولوجيا: تم الانتهاء من مشروع إنشاء مكتب نقل التكنولوجيا في جامعة صحار العام الماضي. ويواصل المكتب تحقيق الأهداف التي تم إنشاؤه من أجلها، حيث تركز المرحلة الأولى على بناء القاعدة الأساسية لنقل التكنولوجيا من خلال تنظيم سلسلة من ورش العمل التطويرية للموارد البشرية. وقد اجتذبت عدة مشاريع، ويجري العمل على بعضها. ويتمشى هذا المشروع مع دور الحاضنة الصناعية التي تم

الشركة العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش.م.ع.ع
وشركاتها التابعة



جلسة نقاشية للسنة المالية المنتهية في 2025/8/31

إنشأها في جامعة صحار بموجب اتفاقية مع الهيئة العامة لتنمية المشاريع الصغيرة والمتوسطة (ريادة). وتجدر الإشارة إلى أن مشروع مكتب نقل التكنولوجيا ممول من قبل وزارة التعليم العالي والبحث والابتكار. ويجري العمل مع الوزارة لتوسيع نطاق هذا المشروع.

5- إنشاء كلية العلوم الصحية بجامعة صحار:

تعد الجامعة خطة جدوى تجريبية لإنشاء كلية للعلوم الصحية. ومن المقرر تقديم الطلب إلى كل من وزارة الصحة ووزارة التعليم العالي والبحث والابتكار في الربع الأول من عام 2026. ومن المتوقع أن تقدم كلية العلوم الصحية برامج أكاديمية تخدم القطاع الصحي، لا سيما في مجال الصحة العامة والبرامج الأخرى ذات الصلة.

ثانيا : نظره عامه

1 . تحليلات المركز المالي (المجموعة)

الفوائ المالية	2025	2024	تغيير RO	التغيير %
أصول				
الأصول غير المتداولة:				
الممتلكات والمعدات	30,545,898	30,318,832	227,066	1%
أصول حق الاستخدام	101,458	115,012	(13,554)	-12%
الاستثمار في شركة زميلة	-	158,726	(158,726)	-100%
إجمالي الأصول غير المتداولة	30,647,356	30,592,570	54,786	0%
الأصول المتداولة:				
قوائم جرد	28,036	28,885	(849)	-3%
الرسوم والمستحقات الأخرى	2,861,714	587,792	2,273,922	387%
النقد والأرصدة البنكية	25,187,151	18,804,229	6,382,922	34%
إجمالي الأصول المتداولة	28,076,901	19,420,906	8,655,995	45%
إجمالي الأصول	58,724,257	50,013,476	8,710,781	17%
حقوق الملكية والمطلوبات			-	
الانصاف:			-	
رأس المال	7,000,000	7,000,000	-	0%
الاحتياطي القانوني	4,431,134	4,429,923	1,211	0%
احتياطي إعادة تقييم الممتلكات	6,406,623	6,406,623	-	0%
الأرباح	15,631,782	9,440,863	6,190,919	66%
إجمالي حقوق الملكية	33,469,539	27,277,409	6,192,130	23%
المطلوبات غير المتداولة:			-	
الجزء غير المتداول من المنح المؤجلة المتعلق بالموجودات	12,594,997	13,067,329	(472,332)	-4%
الجزء غير المتداول من التزامات الإيجار	101,704	113,644	(11,940)	-11%
مكافأة نهاية الخدمة للموظفين	1,936,760	1,747,935	188,825	11%
الالتزامات الضريبية المؤجلة	1,183,648	1,277,030	(93,382)	-7%
ودائع الطلاب	-	54,219	(54,219)	-100%
إجمالي المطلوبات غير المتداولة	15,817,109	16,260,157	(443,048)	-3%
المطلوبات المتداولة:				
المنح المؤجلة المتصلة بالموجودات	472,332	472,332	-	0%
الجزء الحالي من التزامات الإيجار	11,940	11,940	-	0%
التجارة والذمم الدائنة الأخرى	7,006,761	4,389,212	2,617,549	60%

الشركة العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش.م.ع.ع
وشركاتها التابعة



جلسة نقاشية للسنة المالية المنتهية في 2025/8/31

21%	344,150	1,602,426	1,946,576	ضريبة الدخل المستحقة الدفع
46%	2,961,699	6,475,910	9,437,609	إجمالي المطلوبات المتداولة
11%	2,518,651	22,736,067	25,254,718	إجمالي المطلوبات
17%	8,710,781	50,013,476	58,724,257	إجمالي حقوق الملكية والمطلوبات
3%-	0.006-	0.232	0.226	صافي موجودات السهم

2. تحليل الأداء
(المجموعة)

التباين	2024	2025	
%	ريال عماني	ريال عماني	ريال عماني
16%	3,789,798	24,441,028	28,230,826
6%	49,822	777,945	827,767
	3,839,620	25,218,973	29,058,593
11%	1,336,692	(11,934,125)	(13,270,817)
24%	707,278	(2,988,593)	(3,695,871)
2%	17,514	(1,105,373)	(1,122,887)
100%-	(822,129)	(822,129)	-
0%	-	472,332	472,332
20%	2,299	(11,255)	(13,554)
	2,597,966	8,829,830	11,427,796
35%-	(3,498)	(10,027)	(6,529)
70%	388,887	552,749	941,636
100%-	(217,254)	217,254	-
15%-	(23,503)	(152,528)	(129,025)
100%	29,701	-	(29,701)
	2,766,899	9,437,278	12,204,177
8%	141,113	(1,670,934)	(1,812,047)
	2,625,786	7,766,344	10,392,130
		0.111	0.148
		%35.01	%39.33
		%30.80	%35.76

- ارتفعت إيرادات المجموعة بنسبة 16% ، ويرجع ذلك بشكل أساسي إلى ارتفاع تسجيل الطلاب الجدد خلال العام. ومن بين هذه الزيادة، يعزى 2.92 مليون ريال عماني بشكل أساسي إلى "كلية تعليم الآداب"، التي شهدت نمواً بنسبة 20% في التحاق الطلاب مقارنة بالعام السابق.
- ارتفعت الرواتب والتكاليف المتعلقة بالموظفين بنسبة 11% ، بسبب حقيقة أن العدد الكبير من التوظيف الجديد الذي تم إجراؤه خلال العام السابق 2023-24 ، حصل على أجر عام كامل على عكس الفترة الجزئية التي كانت من تاريخ تعيينهم. أيضاً ، يمكن ملاحظة أن هناك انخفاضاً كبيراً في نسبة دوران الموظفين خلال العام ، أي 2023-24 - 5.1% إلى 2024-25 - 4.4% . بالإضافة إلى ذلك، ارتفع مخصص المكافآت بمقدار 183 ألف ريال عماني خلال العام.

الشركة العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش.م.ع.ع
وشركاتها التابعة



جلسة نقاشية للسنة المالية المنتهية في 2025/8/31

➤ ارتفعت المصروفات الإدارية والتشغيلية الأخرى بنسبة 24٪ خلال العام ويرجع ذلك بشكل رئيسي إلى ارتفاع تكاليف الإصلاحات والصيانة للمبنى بقيمة 122 ألف ريال عماني في جامعة صحار وتكاليف التعاقد من الباطن لتكنولوجيا المعلومات بقيمة 108 ألف ريال عماني لتوفير طلاب التدريب المهني في شركة تسييس للتدريب والخدمات ش.م.ع.

➤ يتعلق دخل التمويل بالفوائد المستحقة القبض من الودائع الثابتة والودائع تحت الطلب التي يتم تمويلها بشكل رئيسي من إيصالات الطلاب. تم إجراء الوديعة الثابتة بقيمة 5 ملايين ريال عماني خلال يونيو 2024 ، وبالتالي كان الدخل لجزء من العام فقط. وبلغت الزيادة في إيرادات الفوائد في هذا الصدد خلال العام 170 ألف ريال عماني. كما أن هناك إضافة في استثمار الودائع تحت الطلب خلال العام مما يساهم في زيادة قدرها 200 ألف ريال عماني.

الشركة الأم

التباين	2024	2025	
%	ريال عماني	ريال عماني	ريال عماني
30%	2,290,000	7,750,000	10,040,000
70%-	(20,939)	29,920	8,981
	2,269,061	7,779,920	10,048,981
4%-	(13,398)	(314,195)	(300,797)
16%	65,336	(419,440)	(484,776)
2%	435	(19,153)	(19,588)
100%	150,000	-	(150,000)
100%	90,000	-	(90,000)
	1,976,688	7,027,132	9,003,820
		0.100	0.13

➤ تحسن دخل الشركة الأم خلال العام نتيجة لزيادة الإقرارات بتوزيعات الأرباح من الشركات التابعة.

➤ وبعزى الانخفاض بنسبة 70٪ في الإيرادات الأخرى إلى عدم تجديد عقد الإيجار فيما يتعلق بورشة العمل مع شركة تاسيس للتدريب والخدمات ش.م.ع.

3 تحليل النسب

(أ) النسبة الحالية

الشركة الأم	المجموعة		
31-أغسطس-24	31-أغسطس-25	31-أغسطس-24	31-أغسطس-25
11,184,107	16,171,532	19,420,906	28,076,900
402,004	408,533	6,475,906	9,437,607
28 : 1	39 : 1	03:01	03:01

الشركة العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش.م.ع.ع
وشركاتها التابعة



جلسة نقاشية للسنة المالية المنتهية في 2025/8/31

النسبة الحالية هي مؤشر لوضع السيولة ورأس المال العامل للشركة. بشكل عام ، تعتبر نسبة 2: 1 مثالية. في الوقت الحالي ، تبدو النسبة الحالية للشركة الأم والمجموعة قوية.

(ب) نسبة الربحية

24-أغسطس-31	25-أغسطس-31	24-أغسطس-31	25-أغسطس-31	
%90.30	%89.60	%35	%39.30	هامش الربح التشغيلي
%90.30	%89.60	%30.80	%35.76	هامش الربح الصافي

(ج) نسبة صافي الأصول

الشركة الأم		مجموعة		
24-أغسطس-31	25-أغسطس-31	24-أغسطس-31	25-أغسطس-31	
0.246	0.314	0.39	0.478	صافي موجودات السهم
0.1	0.129	0.111	0.148	الربحية الأساسية للسهم

محمد حبايب
المراقب المالي

96200101

Mhabayeb@oeti.om



Discussion session for the Financial year ended 31/8/2025

Recorded meeting link : [MSX - OETI Shareholders and Investor Presentation-20251105_093751UTC-Meeting Recording.mp4](#)

First: Directors Report

The Orientations and lines of Action for the current stage:

Oman Educational and Training Investment Company SAOG and its subseries aspires through its vision to be among the best investment companies in the Sultanate of Oman. It has enhanced its investment opportunities through the following:

- a. Since the appointment of the consultant for the Innovation Center Project within the Sohar University campus and the awarding of the construction tender last year, the construction process has begun on the project. The project is under construction and is scheduled to open a year from now, making it the first of its kind among the private higher education institutions in the Sultanate of Oman.
- b. The University has achieved consistent growth in the number of students enrolled for the academic year 2024-2025, with the total number of enrolled students exceeding 13,000, up from 11,300 students in 2023/2024. This year, the University also started offering PhD programs in Law and Business Administration
- c. One of the most prominent achievements of this year is Sohar University's joining the membership of the European Organization for Nuclear Research (CERN) as an associate member, making Sohar University the first private higher education institution in Oman to join this prestigious research organization, which is considered one of the largest and most important scientific research centers in the world.
- d. The University places great importance on obtaining professional and specialized accreditations in its six faculties. Therefore, we are pleased that the Faculty of Engineering has had its programs reaccredited by Engineers Australia, and the Faculty of Computing and Information Technology has had its programs reaccredited by the Australian Computer Society. Additionally, the Procurement and Contracts Department received ISO 9001-2015 accreditation, and the Information Technology Services Department obtained ISO certification ISO/IEC 27001:2022 Internationally in the information security management system.

Future Outlook

- a. Establishment of the Innovation Centre at Sohar University:
The Board of Directors approved the establishment of an Innovation Center at the university with a budget of 4 million riyals, to be a modern and advanced innovation Centre. It will be the first of its kind among private higher education institutions in the Sultanate, contributing to the scientific research and innovation ecosystem, and promoting a culture of innovation to achieve a knowledge-based economy that serves society and the nation. The Centre is under construction, and the foundation stone was laid under the patronage of Her Excellency Dr. Rahma bint Ibrahim Al Mahrouqi, Minister of Higher Education, Research and Innovation. The centre is expected to open one year from now. Additionally, the Ministry of Higher Education, Research and Innovation generously provided financial support of 300,000 Omani Rials to enable and support the Centre.
- b. Signing a Number of Memorandum of Understanding and Collaboration Agreements inside and outside the Sultanate
Sohar University signed a number of Memorandum of Understanding and Collaboration Agreements with several universities and institutions within and outside the Sultanate to enhance cooperation in the fields of education and learning, scientific research, innovation, publication of research, and student exchange. This will strengthen the university's local and international standing and raise its ranking to align with the Oman Vision 2040.



Discussion session for the Financial year ended 31/8/2025

- c. Hosting a Number of Local and International Conferences at Sohar University:
Sohar University has hosted a number of local and international conferences and organized a large number of gatherings and forums on campus, which contributed to enhancing the university's standing locally, regionally, and internationally. These conferences and forums also helped strengthen cooperation in the fields of education and learning, scientific research, innovation and publication, student exchange, and community service.
- d. Technology Transfer Office:
The project to establish a Technology Transfer Office at Sohar University was completed last year. The office continues to fulfill the objectives for which it was created, with the first phase focusing on building the fundamental base for technology transfer through organizing a series of developmental workshops for human resources. Several projects have been attracted, and work is ongoing on some of them. This project aligns with the role of the industrial incubator established at Sohar University under an agreement with the Public Authority for Small and Medium Enterprises Development (Riyada). It should be noted that the Technology Transfer Office project is funded by the Ministry of Higher Education, Research, and Innovation. Work is ongoing with the Ministry to expand the scope of this project.
- 5- Establish a Faculty of Health Sciences at Sohar University:
The University is preparing a pilot feasibility plan to establish a Faculty of Health Sciences. The application is planned to be submitted to both the Ministry of Health and the Ministry of Higher Education, Research, and Innovation in the first quarter of 2026. It is expected that the Faculty of Health Sciences will offer academic programs that serve the health sector, particularly in public health and other related programs.

Second: Overview

1. Financial Statement Analyses

Financial Statement	2025	2024	Changing RO	Changing %
ASSETS				
Non-current assets:				
Property and equipment	30,545,898	30,318,832	227,066	1%
Right-of-use assets	101,458	115,012	-13,554	-12%
Investment in an associate	-	158,726	-158,726	-100%
Total non-current assets	30,647,356	30,592,570	54,786	0%
Current assets:			-	
Inventories	28,036	28,885	-849	-3%
Fee and other receivables	2,861,714	587,792	2,273,922	387%
Cash and bank balances	25,187,151	18,804,229	6,382,922	34%
Total current assets	28,076,901	19,420,906	8,655,995	45%
Total assets	58,724,257	50,013,476	8,710,781	17%
EQUITY AND LIABILITIES			-	
Equity:			-	
Share capital	7,000,000	7,000,000	-	0%
Legal reserve	4,431,134	4,429,923	1,211	0%
Property revaluation reserve	6,406,623	6,406,623	-	0%



Discussion session for the Financial year ended 31/8/2025

Retained earnings	15,631,782	9,440,863	6,190,919	66%
Total equity	33,469,539	27,277,409	6,192,130	23%
Non-current liabilities:			-	
Non-current portion of deferred grants related to assets	12,594,997	13,067,329	-472,332	-4%
Non-current portion of lease liabilities	101,704	113,644	-11,940	-11%
Employees end of service benefits	1,936,760	1,747,935	188,825	11%
Deferred tax liabilities	1,183,648	1,277,030	-93,382	-7%
Student deposits	-	54,219	-54,219	-100%
Total non-current liabilities	15,817,109	16,260,157	-443,048	-3%
Current liabilities:			-	
Deferred grants related to assets	472,332	472,332	-	0%
Current portion of lease liabilities	11,940	11,940	-	0%
Trade and other payables	7,006,761	4,389,212	2,617,549	60%
Income tax payable	1,946,576	1,602,426	344,150	21%
Total current liabilities	9,437,609	6,475,910	2,961,699	46%
Total liabilities	25,254,718	22,736,067	2,518,651	11%
Total equity and liabilities	58,724,257	50,013,476	8,710,781	17%
Net assets per share	0.226	0.232	-0.006	-3%

2. Performance analysis Group

	2025	2024	Variance	
	RO	RO	RO	%
Tuition and training fees	28,230,826	24,441,028	3,789,798	16%
Other income	827,767	777,945	49,822	6%
	29,058,593	25,218,973	3,839,620	
Salaries and staff related costs	-13,270,817	-11,934,125	1,336,692	11%
Administrative and other operating expenses	-3,695,871	-2,988,593	707,278	24%
Depreciation on property and equipment	-1,122,887	-1,105,373	17,514	2%
Impairment loss on property and equipment	-	-822,129	-822,129	-100%
Release of deferred grants related to assets	472,332	472,332	-	0%
Amortization on right-of-use assets	-13,554	-11,255	2,299	20%
Profit from operations	11,427,796	8,829,830	2,597,966	
Finance cost	-6,529	-10,027	-3,498	-35%
Finance income	941,636	552,749	388,887	70%
Bargain purchase gain from investment in an associate	-	217,254	-217,254	-100%
Share on loss from investment in associate	-129,025	-152,528	-23,503	-15%
Impairment loss on investment in associate	-29,701	-	29,701	100%
Profit before income tax	12,204,177	9,437,278	2,766,899	
Income tax	-1,812,047	-1,670,934	141,113	8%



Discussion session for the Financial year ended 31/8/2025

Total comprehensive income for the year	10,392,130	7,766,344	2,625,786	
Basic earnings per share	0.148	0.111		
Operating profit ratio	39.33%	35.01%		
Net profit ratio	35.76%	30.80%		

- The group's revenue has increased by 16%, primarily due to a rise in the registration of new students during the year. Out of this increase, RO 2.92 million is mainly attributable to the 'Faculty of Arts Education', which saw a 20% growth in student enrollment as compared to the previous year.
- Salaries and staff-related costs increased by 11%, due to the fact that significant count of new recruitment made during the previous year 2023-24, received full year pay unlike partial period which was from the date of their appointment. Also, it can be observed that there is a significant drop in the staff turnover ratio during the year, i.e., 2023-24 - 5.1% to 2024-25 - 4.4%. Additionally, bonus provision increased by RO 183K during the year.
- Administrative and other operating expenses increased by 24% during the year mainly due to increase in repairs and maintenance cost for building by RO 122K in Sohar University and IT sub-contract costs of RO 108K for providing vocational training students in Tasees Company for Training and Services SPC.
- Finance income pertains to interest receivable from fixed and call deposits which are majorly funded from the student receipts. The fixed deposit of RO 5Million was made during June 2024, consequentially having income for part of the year only. The increase in the interest income in this regard during the year amounts to RO 170K. Also, there is an addition in the call deposit investment during the year contributing to further increase of RO 200K.

Parent Company

	2025	2024	Variance	
	RO	RO	RO	%
Dividend income from subsidiaries	10,040,000	7,750,000	2,290,000	30%
Other income	8,981	29,920	(20,939)	-70%
	10,048,981	7,779,920	2,269,061	
Salaries and staff related costs	(300,797)	(314,195)	(13,398)	-4%
Administrative and other operating expenses	(484,776)	(419,440)	65,336	16%
Depreciation on property and equipment	(19,588)	(19,153)	435	2%
Impairment loss on investment in subsidiaries	(150,000)	-	150,000	100%
Allowance for expected credit loss on amount due from subsidiaries	(90,000)	-	90,000	100%
Total comprehensive income for the year	9,003,820	7,027,132	1,976,688	
Basic earnings per share	0.13	0.10		

- The Parent's income improved during the year as a result of increase in dividend declarations from subsidiaries.
- A 70% reduction in other income was due to non- renewal of rental agreement with respect to workshop with Tasees Company for Training and Services SPC.



3 Ratio analysis

a) *Current ratio*

	Group Company		Parent Company	
	31-Aug-25	31-Aug-24	31-Aug-25	31-Aug-24
Current assets	28,076,900	19,420,906	16,171,532	11,184,107
Current liabilities	9,437,607	6,475,906	408,533	402,004
Current ratio	03:01	03:01	39 : 1	28 : 1

Current ratio is the indicator of the liquidity position and working capital of the Company. Generally, a ratio of 2:1 is considered to be ideal. Presently current ratio of the Parent Company and group appears strong.

b) *Profitability ratio*

	Group		Parent Company	
	31-Aug-25	31-Aug-24	31-Aug-25	31-Aug-24
Operating profit margin	39.30%	35%	89.60%	90.30%
Net profit margin	35.76%	30.80%	89.60%	90.30%

c) *Net asset ratio*

	Group		Parent Company	
	31-Aug-25	31-Aug-24	31-Aug-25	31-Aug-24
Net assets per share	0.478	0.39	0.314	0.246
Basic earnings per share	0.148	0.111	0.129	0.1

Mohammad Habayeb

Group CFO

Tel: 96290101

mhabayeb@oeti.om